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Betreft: Artikel 36-vragen over het Terrassenbeleid en het verbod op slingerverlichting 

Geacht college, geachte portefeuillehouder, 

De Hoornse Onafhankelijke Partij vraagt uw aandacht voor het ons inziens onnodige en 

inconsequente verbod op slingerverlichting bij terrassen, zoals opgenomen in het 

Terrassenbeleid van de gemeente Hoorn.  

Onder de kop verlichting staat de zinsnede dat: ‘Het verbod om slingerverlichting is om de 

ruimtelijke kwaliteit te waarborgen.’ Nog afgezien van het feit dat deze zin tekstueel niet 

klopt vinden wij het gebruikte argument ook van weinig waarde. Zeker op een moment dat 

voor en tijdens de feestdagen de hele binnenstad wordt volgehangen met feestverlichting, 

waarvan een groot deel slingerverlichting, lijkt dit verbod ons overbodig en inconsequent. 

Daarnaast biedt het beleid al een aantal uitzonderingen op dit verbod, zoals genoemd onder 

punt 29 van het genoemde terrassenbeleid:  

‘29. slingerverlichting is niet toegestaan op het terras, met uitzondering van Koningsdag, 

kermis en Lappendag.’ 

De noodzaak om deze ruimtelijke kwaliteit te waarborgen is dus al beperkt. 

Dit leidt wat de Hoornse Onafhankelijke Partij betreft tot de volgende vragen: 

1. De Hoornse Onafhankelijke partij ziet de regels voor de horeca over slingerverlichting 

als overbodig en onwenselijk. Er is en wordt momenteel overal slingerverlichting 

opgehangen in de stad en het ziet er helemaal niet uit als een vermindering van de 

kwaliteit. Dit argument in de beleidsregel klopt dus niet. Daarnaast vinden wij dat 



gelijke gevallen gelijk moeten worden behandeld. Snapt de Burgemeester, als 

portefeuillehouder, ons standpunt?  

2. Bent u bereid, op korte termijn, iets aan dit verbod in het terrassenbeleid te doen? 

3. Is de Burgemeester , als portefeuillehouder bereid om het verbod op  

slingerverlichting helemaal te laten vervallen, zodat het de terras houdende horeca in 

de toekomst mogelijk wordt gemaakt om het terras feestelijk aan te kleden? 

4. Indien deze aanpassing niet op korte termijn mogelijk is, kan de portefeuillehouder 

dan in ieder geval tijdelijk, de uitzonderingen onder punt 29 verruimen door hieraan 

minimaal de mogelijkheid toe te voegen tot het toelaten van slingerverlichting in de 

maanden November en December, zodat de terrassen aan kunnen sluiten bij de rest 

van de feestelijke verlichting in de stad. 

5. Verder vragen wij ons af of het niet wenselijk is om het totale terrassenbeleid, vanuit 

de optiek van gelijke behandeling, nog eens te agenderen in de commissie. Het zou 

ons inziens dan nog kunnen gaan om de verregaande regels aangaande meubilair, 

aankleding en kleurstelling, waarbij van gelijke behandeling niet altijd sprake lijkt. Is 

de portefeuillehouder bereid deze nota op dit punt nog eens te behandelen?     

Tenslotte, zou het afschaffen of verruimen van dit verbod ons inziens ook leiden tot het 

vermijden van overbodige inzet van onze handhavers, op een onderwerp dat ons inziens ook 

weinig bijdraagt aan de sfeer en beleving van onze stad tijdens de feestdagen.  

 

Tot zover 
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